
Bestyrelsesmøde Balleskolen  
 

Dato & tid: 19. februar 2025 17.00-19.30 

Sted: Pyramiden 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Inaluk Lynge, Troels Lomholt, Ulrik Skousbøll Christensen, Marie Furbo Carlsen, 

Rikke Nørgaard Steen, Carsten Ørum Skytt, Martin K. Mollerup 

Suppleanter: Susanne Gade Clausen, Maibritt Mardahl 

Medarbejderrepræsentant: John Togsverd og Jeppe Bjerre Petersen 

Elevrepræsentanter: Victoria og Melanie 9. årgang 

Ledelsen: Morten Lomborg, Vibeke Brokholm Rod og Susanne Kilian 

Sekretariat: Susanne Kilian 

 

Afbud: Martin, Susanne, Rikke, Ulrik, Inaluk, Victoria, Melanie 

Majbrit indkaldt som repræsentant.  

Dagsorden og referat:  

0. Åbent punkt (10m) 

Bortfalder – Ingen interessenter er mødt op. 

 

1. Introduktion, herunder godkendelse af dagsorden 

Rammesætning af mødet v. Carsten (5m). 

Dagsordenen er godkendt 

 

2. Strategi for økonomisk drift. 

Oplæg v. Morten, herefter drøftelse og tilkendegivelse omkring opbakning til strategien. Bilag udsendt (30m) 

 

Morten giver et kort oplæg om bevæggrundene for at have en strategi for den økonomiske drift.  

Grundlæggende skal skolens økonomi skal være sund og robust, og der skal til enhver tid være plads i 

budgettet til det uforudsete, fx ved langtidssygemeldinger og perioder med store udsving i elevtallet. Vi ønsker 

en økonomi i balance, så der kan investeres i nye udviklingsområder, når mulighederne opstår. Konkret skal vi 

i det samlede budget altid holde os i komfortabel afstand til grænsen på -5 %.  

Strategien tager afsæt i nogle greb ift. materialebudgettet, mulighederne for ekstern finansiering f.eks. igennem 

fondsansøgninger, det fælles arbejde med skolens drift igennem dialog med medarbejdere, elever og bestyrelse 

samt overordnende betragtninger som f.eks. skolens organisering, personaleressourcer, langsigtede 

investeringer, kapacitetsudvidelse.  

Den økonomiske strategi bliver på sigt en del af Balleskolens samlede vision og strategi og vil blive tilgængelig 

på skolen hjemmeside inden skoleårets afslutning 



 

Bestyrelsen bakker enstemmigt op om den økonomiske strategi. 

 

3. Høringssvar vedr. pilotprojekt omkring specialklasser (15m) 

Carsten har udarbejdet et udkast til drøftelse. Skal indsendes senest 21. februar. 

 

Høringssvaret suppleres med:  

Ændringer i antallet af visiterede børn løbende kan have indflydelse på personalegruppens størrelse og trivsel. 

 

Høringssvaret er godkendt og indsendes af ML på vegne af bestyrelsen.  

 

4. Pause, kaffe og snacks (15m) 

 

5. Vision og strategi for Balleskolen (45m) 

Oplæg v. Morten: hvordan arbejder ledelsen med Vision og strategi for de kommende år samt præsentation af 

udkast til aftalenotat. Herefter drøftelse af konkret indsatsområde i grupper: Styrket ejerskab til den lokale skole  

 

Morten fremlægger visionen og strategien 

 

Pointer fra fælles drøftelse: 

- At skolebestyrelse og forældre er gode rollemodeller ift. positiv omtale om skolen og skolens liv. 

- At lokalområdet har kendskab til skolen – b.la. ved, at der inviteres ind til arrangementer f.eks. en 

forårskoncert.  

- At man er undersøgende på om frivillige kræfter kan inviteres ind i et samarbejde om hjælp til nogle af 

skolens aktiviteter samt aktiviteter udenfor skolens åbningstid.  

- Fælles opmærksomhed på ekstern finansiering til projekter der tilgodeser skolen og lokalområdet. 

 

6. Nyt fra…  

Orientering (20m) 

• Ledelsen: Status på udeområder. Elevtal. Status på ny vikardækning.  

Elevtallet på 608 er uændret. Vikardækningen går overvejende godt og personalet er gode til at gå ind 

i opgaven. Der er en ledelsesmæssig opmærksomhed på, at der kan være forskel i, hvor meget den 

enkelte bliver bragt i anvendelse som vikar. 

 

Ift. udeområderne er der fortsat god proces. De tekniske forhold arbejdes der på i samarbejde med 

medarbejdere fra Ejendomme. Aktuelt afventes udgiften til etablering af underlaget til multibanen.  

Der er indhentet tilbud på opstrengninger samt tilbud fra en tømrer til etablering af tribuner.  

 

 

• Bestyrelsen: Input til årsberetning  

Skolens arbejde med Visions og strategi 

Budget – økonomisk strategi 

Udeområderne 



Karakterdannelse 

Skoleovertagelsen i september 

Ansættelse af indskolingsleder 

Kommunikation – videoer 

 

ML undersøger om det er realistisk at arrangere en forårskoncert som kan lægges i forlængelse af 

årsberetningen. ML kommer med forslag til en dato. 

 

Bestyrelsen har fået brev fra Skole og forældre som stiller sig til rådighed for hjælp og vejledning og 

som gerne vil komme på besøg på til et SB-møde.  

Det besluttes, at Carsten vender tilbage til skole og forældre med ønske om, at de inviteres i starten af 

det nye skoleår ift. til arbejdet med skolens principper.  

 

• Elevråd: Bagerumsmarkedspenge, socializer, mm. 

Punktet om bagerumsmarked udsættes til næste møde 

 

• Medarbejderne:  

Det er en strukturel sikker plan som ledelsen har lagt ift. vikardækning. Selvom, at det i situationen 

kræver en omstilling for det enkelte medarbejder, er løsningen langt mere kvalificeret sammenlignet 

med når man bruger uuddannet vikarer.  

 

7. Eventuelt 

Skolen fylder 50 år d. 11. marts. ML inviterer skolebestyrelsen. 

 

Punkter til næste møde:  

 Årsberetning, Budget  

På et senere SB-møde er der interesse for at drøfte temaet omkring, hvordan vi sammen understøtter  

gode arbejdsvilkår for det pædagogiske personale, også når ting ”bøvler”. 

 

Referatet godkendt på mødet 


